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Referat	

	
Skolebestyrelsesmødet	torsdag	d.	16.	januar	2020,	17.00-19.30	på	Ørestad	Skole,	Mettes	kontor.		
	
Mødeleder:	Heidi	 	 Referent:	Line		
Tilstede:	Eva	Sofie,	Daniel,	Heidi,	Louise,	Mette,	Pernille,	Helena,	Marie	og	Line	

	
1) Velkomst	og	godkendelse	af	dagsorden	v.	Marie,	1	min.	

	
2) Godkendelse	og	underskrift	af	referat	fra	sidste	møde,	v.	Mette,	1.	min	

	
3) Genhusningen	af	Ørestads	udskolingen	i	lokaler	i	Fields	v.	Mette,	60	min.	

Den	14.	januar	2020,	blev	forældre	på	Ørestad	skole	orienterede	om	ændrede	planer	ved-
rørende	udflytningen	ved	pavilloner	på	Amager	Fælled	Skole	af	skoleledelsen.	Vi	havde	be-
søg	af	Mette	Kilde	Corfitzen	fra	BUF,	som	fremlagde	hvad	BUF	indtil	videre	Ørestad	Gymna-
sium	har	nedgang	i	elever	og	dermed	ledige	lokaler.	Fra	april	2020	er	der	7	ledige	klasselo-
kaler	og	10	lokaler	fra	august	2020	til	2025.	Lejeaftalen	kan	forlænges	ved	behov.	Der	er	ud	
over	klasselokalerne	fælleslokaler,	personalefaciliteter	og	auditorie	etc.	Gymnasiet	vil	også	
bruge	lokaler	samtidig	med	skolen.	Der	skal	indgås	aftale	om	hvordan	lokalerne	skal	deles	
med.	Første	skridt	er	nu	at	afgøre	hvilket	behov	der	er,	for	eksempel	udearealer,	idrætsfa-
ciliteter	og	madordning.	Personale,	elever	og	forældre	skal	nu	i	proces	omkring	behov/øn-
sker	til	faciliteterne.	Ørestad	Skole	indkalder	til	et	infomøde	både	for	udskolingsforældre	
og	for	forældre	til	Maler	Øst.	Derudover	laver	skolerne	i	Ørestad	et	Ørestad	Forum	for	for-
ældre	fra	de	skoler	i	Ørestad,	BUF,	Økonomiforvaltningen	og	Miljø-	og	Teknikforvaltningen.	

	
	 Middag	18:00:18:15	
	

4) Særlige	feriedage	Mette	30	min.	
Det	er	muligt	at	tage	fri	(blå	mandag)	mandagen	efter	den	sidste	konfirmationssøndag	i	
året	i	det	sogn	hvor	skolen	ligger	(Ørestad	Kirke).	Datoen	skrives	ind	i	skolens	aktivitetska-
lender.	Det	er	forældrenes	pligt	at	meddele	klassens	lærere	hvis	de	ønsker	at	benytte	sig	af	
denne	mulighed.	
	

5) Beslutning	-	elevrådets	forslag	på	mødet	den	13.	nov.		15	min.	
Sukker	politik	–	Dispensation	til	at	tage	slik	med	på	skolen	ved	fødselsdage	(særlige	lejlighe-
der).	SB-mening:	Vi	henviser	til	skolens	kostpolitik	i	forhold	til	fødselsdage,	som	anbefaler	
at	fødselsdagene	holdes	samlet	en	gang	om	måneden.	
Miljø	og	kunst	på	etagerne	–	Etagerne	har	fået	1000	kroner,	som	elevrådet	forvalter.	
Ferie	efter	Nytårsdag	-	Hvert	år	beslutter	skolebestyrelsen	på	baggrund	af	KKs	vejledende	
ferieplan	hvordan	skolens	ferieplan	skal	se	ud.	
Skopolitik	–	Beslutningen	blev	taget	på	sidste	møde.	
Åbningen	af	dørene	ved	skolen	–	SB-mening:	KKFO’ens	morgenåbener	åbner	alle	dørene.	
Der	er	etableret	spejle	i	idræt.	
	

6) Nyt	fra	Elevrådet,	v.	elever,	5	min	(Udgår)	
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7) Nyt	fra	Medarbejder	repræsentanterne,	v.	Heidi	5	min	

Der	har	været	”Design	to	improve	life	uge”,	hvor	eleverne	har	designet	en	madboks	sam-
men	med	Meyers,	og	”Story	line-uger”.	Der	er	profil-uge	i	næste	uge.	Lærerne	arbejder	
med	Aula	fordi	det	ikke	har	samme	funktioner	som	Intra.	Et	kuldeproblem	på	skole	er	ble-
vet	løst.	Der	har	været	to	oplæg	for	lærerne	omkring	børn	og	forældre,	dels	af	Ulla	Dyr-
lev:	”Pilot	i	dit	barns	liv”	og	et	oplæg	omkring	selvskadende	børn.	Ørestad	Skole	er	med	i	et	
projekt	omkring	det	sidste.	
	

8) Nyt	fra	skolens	ledelse,	v.	Mette,	5	min	
Skolen	er	gået	i	gang	med	arbejdsfordeling	til	næste	skoleår.	
	

9) Nyt	fra	KKFOs	ledelse,	v.	Kasper,	5	min	(Udgår)	
	

10) Evt.	
Daniel	fortalte	om	forslag	til	lejrskole	som	er	diskuteret	i	TRIO.	Skolebestyrelsen	tager	
dette	emne	op	på	næste	møde.	


